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Opozorili na zapletenost novih
interventnih zakonov
Zaradi novega obračunskega sistema ne bo
treba spreminjati samoupravnih splošnih
aktov/Razpraveobsprejemanju zaključnih
računov so se izogibale krittkam

N« nedavnl sejl predaedstva
občlnskega »Indlkalnega sveta
*o se njegovl filani najdlje zadr-
zall prl problematlfcl osebnih do-
hodkov in vpllvu novega obra-
čunskega sistema na postova-
nje organizacl) združenega de-
la. Ocenltl so tudi akci|o Zaktjufc-
n\ raCunl 1986 ter sprejell pred-
log za podetitev srebrnega zna-
ka Zveze sindlkatov Slovenlje
aktlvnim članom In eianlcam
zveze slndlkalov ter slndlkalnlm
organlzacljam. Letos bo la priz-
nan|a prejelo dvajset posamez-
nlkov In pet Blndlkalnlh organl-
zaclj.

K vsebini Interventnih zakonov
s področja osebnih dohodkov je
oblikoval svoja stališča tudl re-
pubtiškl sindikalni svet in so bila
na zvezni ravni večinoma osvoje-
na po seji predsedstva občinske-
ga sindikalnega sveta, s katere
porodamo Omenimo le, da so
filani občinskega predsedstva
opozorili predvsem na zaplete-
nost sedanjega ststema zakonov
s področja osabnih dohodkov in
izrazili dvom, 6e mu bodo prav
vsi računovodje tudi zares spo-
sobni slediti. Na seji so odgovon-
li tudi na vprašanja, ali bo po-
trebno zaradi intervenlnih zako-
nov spreminjati samoupravne
splošne akte, ki urejajo delitev
fcislega dohodka. Zahtevani po-
siopek za njihovo spremembo je
namrefi referendum Pp interpre-
taciji dr Janeza Šinkovca. pred-
sednlka komtslje za spremljanje
in izvajanje zakona o združenem
delu slovenske skupStina, samo-
upravnih sptoSnih aktov ni treba
spreminjati, saj je mofi sprejete
spremembe vnesti tudi v letne
planske akte Te pa sprejema po
veijavnem zakonu deJavski svet
organizacil« zdruisnoga deta :

Sprememba deJitvenih razmerij
na področju dohodka ne vpliva
na osnove in merila za delitev
sredstev za osebne dohodke. za-
to leh pravilnikov ni treba v nifie-
met spreminiali.

Aktivnosti ob obravnavi in
sprejemanju zaključnih računov
za lansko leto'so letos v bežigraj-
skem združenem delu, kot so
ocenilt na obfimskem sindikal-
nem svetu, dobro in organizira-
no potekale. Vefilna organizacij
zdruzenega dela je s poslovnim
poročilorn sicer nekoliko zamu-
jala, a je akcija kljub temu pote-
kala po predvidenih poslopkih.
Tudl ocen dela direktorjev je iz
leia v leto več. čeprav so le-te.
kot so ugotovili na občinskem
sindikalnem svetu, zgolj pozrtiv-
ne. To pomeni. da so se jih os-
novne organtzacije.sindikata, ki
so akcijo vodile, tam. kjer bi bilo
treba kritiziratl, raje izognile.
Prav tako so bile bome razprave

0 lanskem poslovanju v tistrh
okoljih, kjer so bili doseženl re-
zullati tako doma kot na tujem
slabi. V glavnem pa so delavci
pokazaii zanimanje in tudi za-
skrbljenost za razvoj in napredek
svoje delovne organizacije ter za
svojo dolgoročno socialno var-
nost. Še toliko bot) zato, ker so
obravnave že lekle pod vplivom
nove zakonodaje in še bolj zao-
stteruh pogojev gospodoarjenja
ter delitve dohodka Delavci so
ob tem opozarjall na premajhen
vpliv samouprave. saj množica
predpisov zmanjšuje 2e tako
ozek krog možnosti samouprav-
nih odločitev. Da so bite letoSnje
razprave zares temeljite in kako-
vostne pa dokazuje tudi dejstvo,
da so delavci v manj uspeSnih
organizacijah terjali program
ukrepov za izboljfianje gospo-
darjenja. Kritično so obravnavali
izrabo delovnega časa. organiza-
cijo dela. odgovornost. razloge
za preveliko rast bolniSkih izo-
stankov ter za slabo delo- Zahte-
vali so osebno odgovornost za
slabe poslovne odločitve in re-
zuiiate.
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